
Barcelona, 13 de febrer 2007 

Benvolguda Consellera: 

El motiu de la present,es per mostrar-li la nostra disconformitat amb el decret de les 
teràpies naturals, des de la Societat Catalano Balear de Fisioteràpia pertanyent a 
l’Acadèmia de Ciències Mèdiques. 

Estem d’acord en que les coses s’han de regular, però no creiem que sigui lògic regular 
matèries que ja estan reglades dins l’àmbit curricular, de formació continuada i de 
postgraus a les diverses universitats que imparteixen la formació de fisioteràpia. I per 
tant, facilitar que aquests coneixements s’imparteixin fora de l’àmbit universitari no 
valora i no respecta la tasca feta fins aquest moments, on sempre s’ha intentat estar a 
prop de les necessitats de la societat.. 
 
Per tant s’haurien de matisar molt més les disciplines a regular i les competències que 
tenen. 

Voldríem emfatitzar que la professió de la fisioteràpia no està únicament vinculada en 
l’àmbit de la Rehabilitació. La fisioteràpia ha sabut, igual que en tots els altres països 
europeus adaptar-se a les demandes de la societat i ha passat d’estar solament en l’àmbit 
de l’assistència en hospitals de 2º i 3er. nivell fins començar a tenir presencia en 
l’atenció primària de salut. 

El fisioterapeuta és un agent de salut format i capacitat per realitzar prevenció, 
readaptació i manteniment de la salut. I jugaria un paper molt important en la salut de la 
població, si es consolides la seva presencia a l’assistència primària. 

D’altra banda, desitjaria poder mantenir una entrevista amb vostè per tal de poder 
ampliar els nostres criteris i raonaments. 

Agrairíem moltíssim la seva comprensió i resposta envers els nostres greuges. 

Rebi una cordial salutació 

 
 

 
 
Sr. Lluís Puig 
President de la SCB de Fisioteràpia 


